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         Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 21 februari 2023
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen Forum voor Democratie Steenmarters
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 17 januari 2023 heeft de fractie van Forum voor Democratie 
schriftelijke vragen gesteld over steenmarters.
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Klopt het dat de gemeente rond 24 november 2022 aan de 
Griendtsveenweg bomen/struiken heeft gesnoeid?

Ja. 

2. Klopt het dat het snoeien van bomen/struiken (waar (mogelijk) 
beschermde diersoorten verblijven) niet op de wekelijkse 
gemeentepagina ‘’Het Torentje’’ in de Hoogeveensche Courant 
gepubliceerd hoeft te worden? Indien positief beantwoord, wat is 
hiervan de reden?

Ja dat klopt. We voeren seizoensgebonden snoeiwerkzaamheden uit en 
daar ligt geen expliciete planning aan ten grondslag. Bovendien is er 
geen wettelijke verplichting om voorgenomen snoeiwerkzaamheden 
kenbaar te maken op de gemeentelijke nieuwspagina. Het betreft hier 
niet het uitvoeren van handelingen als gevolg van een besluit. 

3. Klopt het dat in het betreffende gebied steenmarters verblijven en zo 
ja, heeft de gemeente bij het snoeien hier rekening mee gehouden? 
Indien positief beantwoord, welke maatregelen heeft de gemeente 
genomen?

Zowel bij de gemeente als bij de Nationale Databank Flora en Fauna is 
niet bekend dat er steenmarters verblijven in dit gebied. 

4. Is het college met ons van mening dat de overlast niet langer 
acceptabel is?

Ons is niet bekend dat hier specifiek sprake is van overlast. Wel is ons 
uiteraard in zijn algemeenheid bekend dat mensen overlast kunnen 
ervaren van de beschermde marter, zeker wanneer ze zich verschuilen 
of nestelen in woningen en schade veroorzaken. 

5. Is het college bereid om dit probleem (in samenwerking met 
omwonenden) op te lossen? Indien positief beantwoord, op welke wijze 
zal het college dit doen?

Wij staan open om samen met inwoners problemen op te lossen. Dit 
doen we met in achtneming van het feit dat het hier om een 
beschermde diersoort gaat. Wanneer inwoners overlast van bepaalde 
diersoorten ervaren kunnen zij zich wenden tot de gemeente. We 
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kunnen dan meedenken hoe de overlast beperkt kan worden.

6. Heeft het college voornemens om in het betreffende gebied 
woningbouw te realiseren? 

De invulling voor dit gebied is op dit moment nog onderwerp van studie 
voor verschillende initiatieven en mogelijkheden. Dit gebied maakt 
onderdeel uit van de gebiedsvisie Stationsgebied, deze visie is nog in 
ontwikkeling. Daarnaast zal de nieuwe woon(zorg)visie richting geven 
aan de mogelijkheden voor woningbouw in onze gemeente. Bij een 
woningbouw initiatief op deze locatie wordt rekening gehouden met de 
woon(zorg)visie. De woon(zorg)visie wordt binnenkort ter vaststelling 
aangeboden aan de gemeenteraad

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


